

一月

2020

January

4

农历 腊月初十



HAPPY NEW YEAR

1. 春季第一周开学了
First Week of Spring Semester
2. 中文之星比赛
China Star Contests
3. 家长义工执勤
Parent Duty Schedule
4. 大家一起来支持**CCS**的教育!
Let's Support CCS Education!

The number '2020' is rendered in a golden, 3D-style font. Each digit has a small golden bow tied around its top, and the numbers are suspended by thin golden lines, giving the impression of hanging ornaments.

春季第一周开学了

FIRST WEEK OF SPRING SEMESTER

喜悦伴着汗水，成功伴着艰辛，我们不知不觉地走进了2020年。恭贺新春之际，我们迎来了CCS 2020年春季学期的第一周。请同学和家长朋友们调整好作息，周六准时到校！（老师要求学生8:55am进入教室）

1/4 - First Day of Spring Semester - Tuition Due



凯瑞中文之星大赛

CCS STAR CONTESTS



2020 CCS 中文
之星比赛

2020 Chinese
Star Contests

Each year there are 4 different CCS Star Contests. The purpose of organizing those competitions is to encourage students to write Chinese characters, exercise their Chinese speaking abilities, and draw the most beautiful paintings with the brushes.

◎ **Deadline - January 4, 2020**

- Chinese Essay Contest
作文比赛 (for all CHL, CSL students)
- Drawing Contest
绘画比赛 (for all CHL, CSL, ACT students)
- Chinese Speaking Contest
说中文比赛 (for CHL & CSL students)
- Chinese Character Contest
写字比赛 (for all CHL&CSL students)





家长义工执勤

PARENT DUTY SCHEDULE

Date 执勤日期 (8:30-10:10 am)	Class 执勤班级	Teacher 老师
01/04/2020	CHL马立平三年级B	霍润蕾

中文学校的蓬勃发展离不开所有热心家长的鼎力支持。每个周六我们都会需要大量的义工来执勤，指挥车辆交通，维持教学秩序。老师请记录自己班级执勤时间，并提前一周在班级邮件中通知家长，家长请记录自己孩子所在班级的执勤时间。PTA会每周将家长执勤情况在学校的网站上更新，在学期结束时（06/2020）将会对仍然没有参与执勤的家长收取\$50的服务费。感谢您的辛勤付出！

具体规定请阅读以下链接：

<http://www.carycs.org/parents-duty.html>

To ensure a safe and orderly learning environment, we need lots of parents and volunteers to help school operations every Saturday, such as directing traffic route, and keeping order during recess time. The teacher should record the time of your class and notify the parents in the class via email one week in advance, and also ask the parents to record the time of the class in which their children are located. PTA will update the parental duty on the school's website every week. At the end of the semester (06/2019), a fee of \$50 will be charged for parents who are still not on duty. Thank you in advance for your hard work!

CCS Parent Duty Schedule 2019

<http://www.carycs.org/parents-duty.html>





Newsletter

大家一起来支持CCS的教育!

LET'S SUPPORT CCS EDUCATION!



1. **AmazonSmile**是一种支持Cary中文学校的简单而自动的方式。AmazonSmile提供与Amazon.com常规体验完全相同的价格，选择和运输选项。将您的亚马逊帐户链接到Cary中文学校只需不到5分钟：当您在smile.amazon.com购物时，在中心顶部的黑色栏上点击“支持”链接，然后搜索或选择Cary Chinese School。AmazonSmile Foundation会将您每次购买价格的0.5%捐赠给Cary中文学校。

1. AmazonSmile is a simple and automatic way to support Cary Chinese School. AmazonSmile offers the exact same prices, selection, and shipping options as the regular Amazon.com experience. Linking your Amazon account to Cary Chinese School takes less than 5 minutes: when you shop at smile.amazon.com, click on the “Supporting” link on the top center black bar, and search for/select **Cary Chinese School**. AmazonSmile Foundation will donate 0.5% of the purchase price to Cary Chinese School every time you make a purchase.



2. Cary中文学校自豪地加入了Harris Teeter的“共筑教育”计划，以帮助我们为学校筹集资金。它很简单而且是免费的。当您结账时，只需向收银员提供我们的代码**5735**和您的VIC卡，您的卡将在整个学年中链接。

2. Cary Chinese School proudly joins Harris Teeter's Together in Education program to help raise funds for our school. It's easy and it's FREE. **Simply give the cashier our code, 5735**, and your VIC card when you check out and your card will be linked for the entire school year.



Newsletter

大家一起来支持CCS的教育! LET'S SUPPORT CCS EDUCATION!



3. 通过注册Publix账户也可以来支持凯瑞中文学校。注册后，转到我的Publix合作伙伴，选择“Cary Chinese School – Cary, NC”。Publix没有会员卡。结帐时，您只需要告知收银员您帐户中的电话号码就可以了。

3. An account is required to support CCS through Publix. Once registered, go to **My Publix Partner**, select Cary Chinese School. There is no membership card at Publix. Upon checkout, you need to **tell the cashier the phone number** in your account.

The screenshot shows a web interface titled "My Publix Partner" with a close button (x) in the top right corner. Below the title is a section "Select a School" with the instruction "Help earn money for your selected school. Search by your school's name, city, or zip code." A search input field contains the text "Cary Chinese School - Cary, NC". At the bottom right of the form, there are two buttons: "Cancel" and "SELECT".